
Een fractiegenoot van VVD heeft tijdens de vorige RES bijeenkomst een vraag gesteld. 
Hieronder leest u het antwoord. De VVD fractie wilde dit graag met u allen delen.

Geachte heer/mevrouw,

Op 9 december 2020 heeft u een vraag gesteld aan het ministerie van Economische Zaken en 
Klimaat (EZK). U vroeg zich af waarom kernenergie en de thoriumcentrales niet in de Regionale 
Energiestrategie (RES) is opgenomen.

Om de doelen van het Klimaatakkoord voor 2030 te halen is nieuwbouw van kernenergie, gezien 
de tijd die het kost om een dergelijke installatie te realiseren, momenteel niet in beeld. Hiernaast 
is de technologie rondom thoriumcentrales nog niet zo ver gevorderd. Experts verwachten een 
marktintroductie van deze technologie niet vóór 2040. Uiteraard blijven de Regionale 
Energiestrategieën (RES'en) onverminderd urgent. Voor de periode van 2030 tot 2050 kan 
kernenergie mogelijk een rol vervullen.

Het proces van de energietransitie is zodanig ingericht, dat alternatieve vormen van C02-vrije 
opwek, zoals kernenergie, hierin een plaats kunnen vinden. Zoals het klimaatakkoord aangeeft 
kan kernenergie een rol vervullen in de energiemix van C02-vrije elektriciteitsproductie naar 2050. 
Wind- en zonne-energie blijven noodzakelijk om te komen tot een duurzame energievoorziening, 
zowel in 2030 als 2050.

Ik ga ervan uit dat ik u hiermee voldoende heb geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,

Het ministerie van Economische Zaken en Klimaat


